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Bygdøy skole FAU 
 
Møteprotokoll fra FAU-møte 
Onsdag 22. november klokken 17.00-19.00 
 
Til stede:   1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 6A, 6B og 7. 
Neste møte:  Tirsdag 9. januar 2024 
 
 
1.Godkjenning av referat fra forrige møte 
 
Godkjent 
 
2. Informasjon fra skolen 
 

• Felles aktivitetsjulekalender for alle trinn. Det blir for eksempel felles pysjdag, osv. 
Ingen elever vil trenge å kjøpe noe for å delta. 

• MMS. Lærerne synes det blir litt mye med MMS hver uke og skolen har besluttet å 
gjennomføre MMS annenhver uke. Det er også besluttet å ha en prøveperiode hvor 
kun elever og ansatte deltar på MMS. Foresatte kan eventuelt inviteres til prøvene 
med kun klassen. Dette starter opp etter jul. 

• Nasjonale Prøver. Bygdøy skole har gjort det veldig godt på nasjonale prøver for 5. 
trinn i lesing, regning og engelsk i år.  

• Kartlegging for de minste elevene. Skolen savner tilbakemelding på hvor elevene 
ligger (kun forventet og ikke forventet er tilbakemeldingen som blir gitt nå). Flere 
skoler nevner dette.  

• Tilbakemelding fra lærere. Det er mange usunne matpakker blant elevene (f.eks. 
chips, kjeks og dårlig mat). Mange elever deler mat selv om lærere gir tydelig beskjed 
om at dette ikke er lov. Skolen ønsker fokus på sunnere matpakker. Elevene må ha 
med redskap til å spise maten (f.eks. gaffel/skje) 

• Juleforestilling. Øvelser er fullt i gang. Stort engasjement. Dato for juleforestillinger 
ligger på skolens hjemmeside. 

• 1. desember. Korpset spiller ikke 1. desember, men julemusikk vil bli spilt fra 
høyttaler. Elevrådet deler ut pepperkaker til alle elevene (FAU har kjøpt inn 
pepperkakene). 

• Julelunsj for lærere og baks. Tirsdag 19. desember har lærere og baks medarbeidere 
felles julelunsj. Baks ønsker hjelp til å ta vare på barna i to timer.  

• Baks: FAU har innvilget penger til juleverksted. 

• Det er kjøpt inn læringsbrett til 1. trinn. Disse skal i første omgang brukes på skolen. 
Det er innarbeidet gode rutiner i klassene. 

• Lys utenfor skolen. Dette har blitt meldt til undervisningsbygg som mente lysene var 
gode nok. Skolen skal ta kontakt igjen.  
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3. Info fra SMU, Driftsstyret, Bygdøy skoles venner 
 

• SMU: Det gjøres mye bra i SMU. 

• Driftsstyret: Ny politisk representant, Ole Jacob Kjendlie. Vara Anders Svensbraaten.  

• Bygdøy skoles venner: Det gjøres en god jobb med pengeinnsamling. Skrives mange 
søknader om tilskudd og flere foreldre har bidratt. Penger blir brukt på det skolen 
ønsker (tiey bøker, bøker til biblioteket, skjermer i klasserommet, utstyr til kunst og 
håndverk, mm.). 

• En giver har gitt kr. 100 000,- til nytt klatrestativ i store skolegård. Undervisningsbygg 
var ikke positive grunnet ansvar for vedlikehold. Summen er liten når det også skal 
inkludere grunnarbeider og montering. Løsningen blir installere et lekestativ i 
bassenget ved redehusken. Undervisningsbygg er positive til dette da sikkerheten 
ivaretas, grunnarbeidene blir enklere og de allerede har vedlikehold der. Vi håper at 
stativet forhåpentligvis kan komme på plass i løpet av 2024. Klatrestativet vil være 
tilpasset elevene i 5.-7. trinn. 

 
 
4. Status faste oppgaver 
 

• BAKS: Greit og effektivt møte. Baks sliter med høyt sykefravær. Ønsker innspill fra 
foreldregruppen jevnlig. Takknemlige for pengestøtte fra FAU og har bestemt at 
midlene går til innkjøp av materiell til juleverksted for barna. 

• Gjenglemt tøy: 1. klasse har ansvaret før juleferien og gir beskjed dersom de ønsker 
bistand. 

• Telefonkatalogen: Er forsinket. Vanskelig å få nok annonsører – alle tidligere 
annonsører er kontaktet. Priser for annonser er: Kr. 5000 for en halv side og kr. 7000 
for en helside. Det er ikke noe tak på hvor mye man kan bidra med. Telefonkatalogen 
er den viktigste inntektskilden til FAU. I fjor var det 15-20 annonsører. Så langt er det 
kun 5-6 annonsører. Representantene i FAU skal forsøke å hjelpe til med å finne 
passende annonsører. 

• Stormøte: Psykisk helse er et forslag til tema. Ruseløkka skole hadde en fin 
foredragsholder om hvordan gjøre barna mer robuste som kan være interessant å 
kontakte. Dato for møtet er rundt 20. mars. 

• Aksjonskafé før juleforestillingen: 6. og 7. desember, kl. 08.00. 6. trinn baker 
pepperkaker (vanlig og glutenfri pepperkakedeig kjøpes inn av FAU). Det serveres 
kaffe/gløgg (vennegrupper med den oppgaven stiller med dette). I fjor kom det inn kr. 
10 000,-. Halvparten av inntektene går til julegaver til fattighuset – resten til FAU.  
 
 

5. Økonomisk budsjett for skoleåret – vedtak 
 

• Budsjett for 2024 ble vedtatt (med unntak av tilskudd til smartskjerm). 

• Skolen ønsker tilskudd (kr. 15 000) til smartskjerm i klasserommet. FAU har stemt og 
flertallet stemmer mot å beholde denne posten i budsjettet. Årsak er en enighet om 
at Oslo kommune bør støtte dette (grunnfinansiering). FAU foreslår at skolen søker 
om dette på nytt i 2024 med en konkret begrunnelse for behovet.  

• Baks får mer penger fra FAU i 2024. 



Møteprotokoll fra FAU-møte, Bygdøy Skole – onsdag 22.november, 2023 3 

• Budsjettet avhenger av annonseinntekter i telefonkatalogen og penger fra 
aksjonsdagen. Ellers har FAU et romslig budsjett. 

• Forslag: søke om ekstra midler dersom det er noe konkret å søke om (f.eks. utstyr til 
Baks). 

• Refleks: FAU bestiller egne reflekser med Bygdøy skole på til neste års refleksdag. 

• Skidag: Posten om buss blir stående. 

• Juleaksjon: FAU kjøper inn pepperkakedeig.  

• Halvparten av inntektene fra aksjonsdag går til julegaver til fattighuset.  

• FAU har kjøpt inn Pepperkaker til 1. desember  
 

 
6. Skjermbruk under spising 
 

• FAU ønsker null skjermbruk under spising og har vært tydelige om dette i forhold til 
skolen.  

• Ledelsen på skolen svarer at det er opp til den enkelte lærer hva de bruker spisetiden 
til. I skolens plan for robuste klasserom anbefales det høytlesing, klassemøte, kafe`, 
planlegging av friminutt og Supernytt. Lærere er informert om at FAU ikke ønsker at 
det benyttes skjerm under spising.  

• FAU-representantene følger opp med sine klasser på foreldremøte. 
 

 
 
7. Bistand fra foreldre på BAKS i forbindelse med julelunsj 19. desember 
 

• Baks og lærere planlegger felles julelunsj 19. desember. 

• Foreldre bistår i maks to timer – fra 14-16.  

• Jeanette sjekker opp hvor mange foresatt det er behov for.  

• Det blir kun innendørs aktiviteter.  
 
 
 

8. FAU-møtedag endres til tirsdag i 2024 
 

• Enighet om endring av møtedag til tirsdag 

• Datoer for møter i 2024 er: 9. januar, 6. februar, 5. mars, 7. mai og 4. juni.  
 
 

9. Eventuelt 
 

• Status på brev til byrådet angående ressursfordelingsmodellen? Dette er ikke sendt 
enda. Jeanette følger opp. 

• Lekser på skjerm: Utfordring med at oppgaver forsvinner når de gjør leksene på 7. 
trinn (multi smartøving ). FAU tar opp dette med skolen.  

• Klassebytte hvert år: Dette er tatt opp med skolen. De skal drøfte temaet internt.   
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• SMU: Forslag om å ha en foredragsholder om konfliktløsning og robusthet også for 
barna 


